



Tavolini



A table for your table

TAVOLINI celebrates the art of small gestures. Two delicate stands – one with a bowl-shaped top, the other as a refined plateau — create space for the little details: desserts, appetizers, dips, or a small greeting from the kitchen. Glazed in a soft gray-green and supported by a deep brown base, TAVOLINI feels harmonious and pairs effortlessly with many styles. This is how small bites become true moments of attention for your guests.

TAVOLINI feiert die Kunst der kleinen Geste. Zwei zarte Etageren, mal mit schalenförmigem Oberteil, mal als feines Plateau, schaffen Raum für das Detail – für Desserts, Vorspeisen, Dips oder den kleinen Gruß zwischendurch. Glasiert in sanftem Grau-Grün und getragen von einem tiefbraunen Fuß, wirkt TAVOLINI harmonisch und ist vielseitig kombinierbar. So werden Kleinigkeiten zu echten Momenten der Aufmerksamkeit gegenüber Ihren Gästen.

DESIGN: Carsten Gollnick

TAVOLINI



ETAGERE
STAND
BROWN/GREY 15CM

#	0007 01 7815 91 191087
≡	Ø15cm / Ø5.91"
🍹	-
📦	320 g
📏	6.8cm / 2.68"
📦	1
🏷️	18,30 €



ETAGERE
STAND
BROWN/GREY 12CM

#	0007 01 7812 91 191087
≡	Ø12cm / Ø4.72"
🍹	0.13l / 4.40oz
📦	355 g
📏	12.7cm / 5"
📦	1
🏷️	18,30 €

